
Cada any es produeixen tancaments d'oficines i a conseqüència d'això,
s'amortitzen llocs de treball via prejubilacions. CCOO defensem el
manteniment de l'ocupació, som el país europeu amb la menor ràtio
de personal bancari per habitant, i per tant qualsevol sortida de
l'entitat ha de continuar sent a través de la fórmula de
prejubilacions, com fins ara.

ES PLANTEGEN UNA REESTRUCTURACIÓ I 
LA PLANTILLA SE N'HA D'ASSABENTAR PER LA PREMSA?

Les declaracions del conseller delegat Onur Genç, en les quals comentava que BBVA estava
estudiant una reestructuració ràpida per al primer semestre, han generat una profunda
preocupació en el personal de BBVA. Un personal especialment castigat per tot el que ha
succeït en 2020 i que ha respost i està responent, donant la cara pel banc.

Una setmana que finalitzava amb la bona notícia de la signatura d'un
Conveni Col·lectiu que garanteix el manteniment de condicions
laborals i increment salarial, es va veure encara més reforçada a
l'haver-se fet aquestes declaracions.

SOBRE LES DECLARACIONS DE ONUR GENÇ 
EN LA PRESENTACIÓ DE RESULTATS

Si fos cert que BBVA s'està plantejant una reestructuració, CCOO exigim que ens ho
aclareixin com més aviat millor, i si és així, en quins termes. Fer aquest tipus de
declaracions a la premsa sense haver-ho comunicat prèviament a la Representació
Legal dels Treballadors, és un menyspreu cap al que representen les persones que
conformen la plantilla de BBVA. ACTUAR

es essencial

febrer 2021

 

https://www.ccoo-servicios.es/archivos/bbva/20200401-cat-afiliacio.pdf
https://actuaresesencial.ccoo.es/ca/inicio-catala/
https://actuaresesencial.ccoo.es/ca/inicio-catala/

